
     
 
Motie verduurzaming evenementen 
 
De gemeenteraad van de gemeente Roermond in vergadering bijeen op 9 november 2023.  
 
Overwegende dat:  
- Evenementen van grote waarde zijn voor Roermond;  
- Roermond een duurzame gemeente wil zijn;  
- Vanuit organisatoren van evenementen alsook de gemeenteraad verduurzaming is 
 benoemd als aandachtspunt, wat beter kan en waar concrete ideeën of voornemens bij 
 zijn;  
- Op verschillende onderdelen (o.a. energie, afval, water, mobiliteit) winst voor het milieu te 
 behalen valt, denk aan het gebruiken van groene stroom of mobiele accu’s i.p.v. 
 diesel(aggregaten), verminderen van afval, inzetten van statiegeldbekers/stadsbekers, 
 schenken van (gratis) kraanwater en stimuleren van duurzame mobiliteit zoals de fiets;  
- Steeds meer gemeenten in Nederland samen met organisatoren van evenementen aan de 
 slag zijn om verduurzaming vorm te geven; 
 
Constaterende dat:  
- Het college bij de beantwoording van technische vragen Begroting 2024 aangeeft dat er 
 gewerkt wordt aan een lokale duurzaamheidsparagraaf.  
- ‘’Het college hoopt dat deze duurzaamheidsparagraaf in 2024 geëffectueerd wordt’’.   
  
Verzoekt het college om:  
- Om samen met de organisatoren van met name grote evenementen in Roermond te 
 bespreken welke verduurzamingsmaatregelen op korte/middellange termijn denkbaar zijn 
 (en deels ook al wettelijk verplicht), deze op een rij te zetten, en aan te geven waar 
 concrete stappen gezet worden de komende jaren;  
- Daarbij ook te inventariseren welke mogelijkheden de gemeente zou kunnen en willen 
 bieden om verduurzamingsmaatregelen aantrekkelijker te maken, door bijvoorbeeld het 
 aanleggen van stroompunten op veelgebruikte evenementenlocaties, een subsidie op een 
 pilot met statiegeldbekers, of een korting op leges om deze of andere werkbare en 
 praktische verduurzamingsmaatregelen haalbaar(der) te maken;  
- Over de uitkomsten van de gesprekken met de organisatoren en de beschreven 
 inventarisatie de gemeenteraad uiterlijk vóór de bespreking van Kadernota 2025 te 
 informeren en daarin helder te maken waar het college op wil inzetten ten aanzien van 
 verduurzaming van met name grote evenementen en per wanneer, en wat (voorlopig) nog 
 niet of wat hiervoor nog nodig is. 
 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
Aldus besloten in de vergadering van de gemeenteraad op 9 november 2023.  
De griffier,                                      De voorzitter,  
 
Ingediend door: Michael Kalthoff en Laura Tegels  (D66), Jan-Nick van der Broek (CDA),  
Léon Coenen (SPR) 


